
RADA GMINY
ŚWILCZA

PROTOKÓŁ Nr 60/2018

LX sesji Rady Gminy Świlcza

z dnia 4 czerwca 2018 r .

Sesję Nr LX otworzył i prowadził Przewodniczący Rady Gminy Świlcza Pan Piotr Wanat,
który powitał wszystkich zebranych i zaproszonych gości . Zgodnie z listą obecności w sesji
uczestniczyło 10 radnych co stanowi quorum, przy którym Rada może obradować

i podejmować uchwały. Nieobecni radni przesłali na ręce Przewodniczącego

usprawiedliwienia. Wszyscy otrzymal i materiały i ustalony porządek obrad, który przedstawia
się następująco

I. Przyjęcie protokołu z poprzedniej sesji.
2. Informacja z realizacji uchwał, działalności Wójta i Urzędu Gminy.
3. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały budżetowej Gminy Świlcz na rok 2018.
4. Podjęcie uchwały w sprawie zmian Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Świlcza.
5. Podjęcie uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie szczegółowych warunków

udzielania stypendiów dla uzdolnionych uczniów w ramach Programu Stypendialnego
Gminy Świlcza oraz trybu postepowania w tych sprawach.

6. Podjęcie uchwały w sprawie ogłoszenia jednolitego tekstu uchwały w sprawie zwolnień

od podatku od nieruchomości .

7. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na nabycie nieruchomości.

8. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zamianę nieruchomości.

9. Podjęcie uchwały w sprawie przyj ęcia Strategii Rozwoju Gminy Świlcza na lata 2015 
2020.

10. Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia lokalnego Programu Rewitalizacji Gminy
Świlcza.

11. Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia do realizacji projektu pn. "Poprawa jakości

kształcenia ogólnego w placówkach oświatowych gminy Świlcza" nr identyfikacyjny
RPPK.09.02.00-18-0034/I7 w ramach Regionalnego Programu Operacyjnego
Województwa Podkarpackiego na lata 2014-2020, Oś Priorytetowa IX Jakość edukacji
i kompetencji w regionie, Działanie 9.2 Poprawa jakości kształcenia ogólnego.

12. Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia do realizacji zadań inwestycyjnych związanych

z trwającymi naborami wniosków o przyznanie pomocy na operacje typu: "Inwestycje
w obiekty pełniące funkcje kulturalne", "Kształtowanie przestrzeni publicznej"
"Ochrona zabytków i budownictwa tradycyjnego" objętych Programem Rozwoju
Obszarów Wiejskich na lata 2014 - 2020.

13. Podjęcie uchwały w sprawie rozpatrzenie skargi na działalność Wójta Gminy Świlcza

14. Sprawy różne i wolne wnioski.

Porządek obrad został przyjęty jednogłośnie. W związku z tym przystąpiono do jego
realizacj i.

Ad.I), Protokół z poprzedniej sesji został przyjęty bez uwag.

Ad.2). Informacje z realizacji uchwał, działalności Wój ta i Urzędu Gminy przedstawił

Z-ca Wój ta Gminy Pan Sławomir Styka

Ad.3) Podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały budżetowej Gminy Świlcza na rok
2018.
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Pan Piotr Wanat - przedstawił projekt uchwały w którym zwiększa się dochody budżetowe o
kwotę 9 410,36, zwiększa się wydatki budżetowe o kwotę 9 410,36 zł, zwiększa się plan dotacji
z budżetu o kwotę l 500,00 zł.

Pan Marcin Żańczak - przedstawił pozytywną opinię Komisji Finansów Publicznych,
Gospodarki, Ochrony Środowiska i Spraw Regulaminowych.

W związku z brakiem dyskusji przystąpiono do głosowania:

Za podjęciem uchwały głosowało - 10

przeciw- O

Wstrzymało się - O

Rada Gminy jednogłośniepodjęław/w uchwałę.

AdA). Podjęcie uchwały w sprawie zmian Wiełoletniej Prognozy Finansowej Gminy
Świlcza.

Pan Piotr Wanat - przedstawił projekt uchwały i otworzył dyskusję.

Pan Marcin Żańczak - przedstawił pozytywną opinię Komisji Finansów Publicznych,
Gospodarki , Ochrony Środowiska i Spraw Regulaminowych.

W związku z brakiem dyskusji przystąpiono do głosowania:

Za podjęciem uchwały głosowało - lO

Przeciw -O

Wstrzymałosię - O

Rada Gminy jednogłośnie podjęła w/w uchwałę.

Ad.S). Podjęcie uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie szczegółowych warunków
udzielania stypendiów dla uzdolnionych uczniów w ramach Programu Stypendiałnego

Gminy Świlcza oraz trybu postepowania w tych sprawach.

Pan Piotr Wanat - odczytał projekt uchwały i poinformował, że program stypendialny Gminy
Świlcza dla uzdolnionych uczniów za wyniki w nauce, szczególne osiągnięcia artystyczne
i sportowe realizowany jest od 2010 roku. W związku ze zmianą przepisów i wprowadzeniem
ustawy prawo oświatowe dokonano zmian w regulaminie. Wprowadzenie reformy oświaty,

oraz wprowadzenie nowej podstawy programowej od klasy V- VIII (w zakresie przedmiotów
takich jak: biologia, chemia, geografia, fizyka) spowoduje, że uzyskanie obecnej średniej w
kl. IV-VI, 5,40 i 5,60 jest zbyt wysokie i zostało obniżone w kI. IV-VI - na co najmniej 5,50 a
w kI. VII-VIII na co najmniej 5,40. Zmiany dotyczą również zakresu kryteriów przyznawania
stypendiów za osiągnięcia sportowe i artystyczne, została również obniżona średnia przy
stypendiach za osiągnięcia sportowe i artystyczne .Jednocześnie poinformował, że Komisja
Edukacji, Kultury, Zdrowia i Polityki Społecznej pozytywnie zaopiniowała projekt w/w
uchwały.

W związku z brakiem dyskusji przystąpiono do głosowania

Za podjęciem uchwały głosowało - 10

Przeciw- O

Wstrzymało się - O
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Rada Gminy jednogłośniepodjęław/w uchwałę.

Ad.6). Podjęcie uchwały w sprawie ogłoszeniajednolitego tekstu uchwaływ sprawie
zwolnień od podatku od nieruchomości

Pan Piotr Wanat - odczytał projekt uchwały i otworzył dyskusję .

Pan Marcin Żańczak- przedstawił pozytywną opinię Komisji Finansów Publicznych,
Gospodarki, Ochrony Środowiska i Spraw Regulaminowych.

W związku z brakiem dyskusji przystąpiono do głosowania

Za podjęciem uchwały głosowało - 10

Przeciw - O

Wstrzymało się - O

Rada Gminy jednogłośniepodjęła w/w uchwałę.

Pan Tomasz Biały Radny Rady Gminy - zgłosił wniosek formalny o dotyczący przeniesienia
głosowania nad punktem 9 dot. Strategii i 10 dot. Rewitalizacji, na koniec porządku obrad
przed sprawami różnymi i wolnymi wnioskami z uwagi na to, że osoba, która ma dokonać

prezentacji poprzedzającej podjęcie tych uchwał spóźni się .

Przewodniczący Rady Gminy przeprowadził głosowanie złożonego wniosku

Za przeniesieniem punktu 9 i 10 na miejsce punktu 12 i 13 głosowało - 10 radnych

przeciw- O

Wstrzymało się - O

Wniosek formałny został przyjęty jednogłośnie.

Ad.7). Podjęcie uchwały w sprawie wyrażeniazgody na nabycie nieruchomości.

Pan Piotr Wanat - odczytał projekt uchwały w którym wyraża się zgodę na nabycie
nieruchomości położonej w Świlczy i oznaczonej w ewidencji gruntów, jako działka Nr 2283
o pow. 0,0097 ha, dla której Sąd Rejonowy w Rzeszowie prowadzi Księgę wieczystą Nr
RZIZ/0003I32817, z przeznaczeniem na poszerzenie drogi i otworzył dyskusję .

Pan Marcin Żańczak - przedstawił pozytywną opinię Komisji Finansów publicznych,
Gospodarki, Ochrony Środowiska i Spraw Regulaminowych zaznaczając, że sprawa ciągnie się

od 2007 r., kiedy to zostało podpisane porozumienie w sprawie wykupu działki 2283 położonej

w Świlczy za kwotę 1600,00 zł i przeznaczenia jej na poszerzenie drogi. Zgodnie z
porozumieniem Gmina Świlcza w dniu podpisania porozumienia wpłaciła 1000,00 zł, a
pozostałą kwotę ma wpłacić w dniu sporządzenia aktu notarialnego. Komisja sugeruje, aby
zakończyć te sprawę pozytywnie.

Pan Seweryn Kornak - zapytał kto będzie realizował poszerzenie drogi zaznaczając, że jest
to droga powiatowa.

Pan Sławomir Styka-Zastępca Wójta- wyjaśnił, że zgodnie z zawartym porozumieniem w
2007 r. Gmina Świlcza zaczęła realizować porozumienie wypłacając 1000,00 zł. sprzedawcy.
Chcąc zakończyć sprawę należy wywiązać się z pozostałych zapisów w/w porozumienia tzn.
wypłacić jeszcze 600,00 zł i spisać akt notarialny.

Przystąpiono do głosowania
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Za podjęciem uchwały głosowało - 10

Przeciw-O

Wstrzymałosię - O

Rada Gminy jednogłośnie podjęła w/w uchwałę.

Ad.S). Podjęcie uchwały w sprawie wyrażeniazgody na zamianę nieruchomości.

Pan Piotr Wanat - odczytał projekt uchwały w którym wyraża się zgodę na zamianę - bez
obowiązku dokonywania dopłat - nieruchomości stanowiących własność Gminy Świlcza,

położonych w Trzcianie i oznaczonych w ewidencji gruntów, jako działki: Nr 372/7 o
powierzchni 0,4669 ha i Nr 372/8 o powierzchni 0,4192 ha oraz udziału w 2/4 częściach w
nieruchomości położonej tamże i oznaczonej w ewidencji gruntów jako działka Nr 372/10 o
powierzchni 0,1399 ha, dla których Sąd Rejonowy w Rzeszowie prowadzi Księgę wieczystą

Nr RZIZ/00074510/3, na nieruchomość zabudowaną położoną w Mrowli i oznaczoną w
ewidencji gruntów, jako działka Nr 1612/2 o powierzchni 0,6800 ha, stanowiącą własność

Powiatu Rzeszowskiego, dla której Sąd Rejonowy w Rzeszowie prowadzi Księgę wieczystąNr
RZI Z/OO I 12000/4.

Pan Marcin Żańczak - poinformował, że projekt wlw uchwały został pozytywnie
zaopiniowany, jednakże Komisji Finansów Publicznych, Gospodarki, Ochrony Środowiska i
Spraw Regulaminowych, wnioskuje aby w projekcie przedstawionej uchwały wpisać

właściciela nieruchomości położonej w Mrowli.

Pan Sławomir Styka - wyjaśnił, że ustawa nie wymaga wpisywania w treści uchwały

właściciela nieruchomości.

Pani Anna Niemier Kierownik referatu RGP - poinformowała, że jeżeli jest taka wola to
można wskazać właściciela nieruchomości położonej w Mrowli, tym bardziej, że właściciel

nieruchomości położonych w Trzcianie został wskazany.

Pani Natalia Skuba-Więcław - zapytała o cel wykorzystania nieruchomości w Mrowli.

Pan SławomirStyka - poinformował, że celem jest powiększeniezasobu Gminy, a wszystko
zależy od wizji radnych, może to być żłobek, przedszkole itp. Miejscowość Trzciana nic nie
traci pod względem inwestycyjnym oddając wskazane nieruchomości powiatowi w zamian za
nieruchomość w MrowIi, która jest położonaw bardzo atrakcyjnym miejscu w centrum wsi.

Pan Zbigniew Pasterz sołtys wsi MrowIa - podziękował za zainteresowanie się tym
budynkiem.

Pan Tadeusz Pachorek - poinformował, że ten budynek był już wystawiony na przetarg
dwukrotnie, ale oferta została przez Starostwo odrzucona.

Pan Piotr Wanat - poddał pod głosowanie wnioskowanej poprawki do projektu uchwały w
sprawie wyrażenia zgody na zamianę nieruchomości polegającej na dopisaniu w § I po słowach

" .. .. ,0 powierzchni 0,6800 ha," słów " ... stanowiącą własność powiatu Rzeszowskiego, .. ."

Za przyjęciem poprawki głosowało - IO

Przeciw - O

Wstrzymało się - O

Rada Gminy jednogłośnie poprawkę przyjęła
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Następnie przystąpiono do głosowania projektu uchwały wraz z naniesioną poprawką

Za głosowało - 10

Przeciw -O

Wstrzymałosię - O

Rada Gminy jednogłośnie podjęła w/w uchwałę.

Ad.9) Podjęcie uchwały w sprawie przyjęciado reałizacji projektu pn. "Poprawa jakości

kształcenia ogółnego w płacówkach oświatowych gminy Świłcza" nr identyfikacyjny
RPPK.09.02.00-18-0034117 w ramach Regionałnego Programu Operacyjnego
Województwa Podkarpackiego na łata 2014-2020, Oś Priorytetowa IX Jakość edukacji i
kompetencji w regionie, Działanie 9.2 Poprawa jakości kształceniaogólnego.

Pan Piotr Wanat - odczytał projekt uchwały i otworzył dyskusję.

Pan Marcin Żańczak - przedstawił pozytywną opinię Komisji Finansów Publicznych,
Gospodarki, Ochrony Środowiska i Spraw Regulaminowych.

Pan SławomirStyka - poinformował, że Projekt ten jest skierowany do 6 szkół, dla których
gmina Świlcza jest organem prowadzącym:

1. Szkoła Podstawowa im. Stanisława Dąmbskiego w Rudnej Wielkiej

2. Szkoła Podstawowa w Trzcianie

3. Szkoła Podstawowa im. św. Jana Kantego w Świlczy

4. Szkoła Podstawowa Nr 1 im. Kardynała Stefana Wyszyńskiego w Bratkowicach

5. Szkoła Podstawowa Nr 2 im. Jana Pawła II w Bratkowicach

6. Zespół Szkół w Dąbrowie w skład którego wchodzi Szkoła Podstawowa im. Konstytucji
3-go Maja

Celem głównym projektu jest rozwinięciew okresie 06.20ł8-08.2019 r. u 1 184 uczniów i 155
nauczycieli kształcenia ogólnego (uczących się i pracujących w 6 szkołach gminy Świ1cza)

kompetencji kluczowych niezbędnych na rynku pracy oraz wzrost u 155 nauczycieli kształcenia
ogólnego (pracujących w 6 szkołach gminy Świłcza) kompetencji w zakresie wykorzystania
Technologii Komunikacyjno Informacyjnej (TIK) w nauczaniu.

Przystąpiono do głosowania

za głosowało - 10

Przeciw- O

Wstrzymało się - O

Rada Gminy jednogłośniepodjęła w/w uchwałę

Ad.IO). Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia do realizacji zadań inwestycyjnych
związanych z trwającymi naborami wniosków o przyznanie pomocy na operacje typu:
"Inwestycje w obiekty pełniące funkcje kulturalne", "Kształtowanie przestrzeni
publicznej" "Ochrona zabytków i budownictwa tradycyjnego" objętych Programem
Rozwoju Obszarów Wiejskich na łata 2014 - 2020.
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Pan Piotr Wanat- odczytałprojekt uchwały i otworzył dyskusję.

Pan Marcin Żańczak - przedstawił pozytywną opinię Komisji Finansów Publicznych,
Gospodarki, Ochrony Środowiska i Spraw Regulaminowych.

Pan Sławomir Styka - poinformował, że jest to uchwała intencyjna . Gmina Świlcza w
związku z trwającym naborem wniosków o przyznanie pomocy na operacje objęte Programem
Rozwoju Obszarów Wiejskich na lata 2014 - 2020 , planuje złożyć wnioski o dofinasowanie
inwestycji na terenie Gminy. W ramach Programu Rozwoju Obszarów Wiejskich na lata 2014
- 2020 pomoc jest przyznawana na operacje w zakresie: inwestycje w obiekty pełniące funkcje
kulturalne", Kształtowanie przestrzeni publicznej, ochrona zabytków i budownictwa
tradycyjnego.

Przystąpiono do głosowania

Za głosowało - 10

Przeciw - O

Wstrzymało się - O

Rada Gminy jednogłośniepodjęław/w uchwałę

Ad.11.). Podjęcie uchwały w sprawie rozpatrzenie skargi na działałność Wójta Gminy
Świlcza

Pan Piotr Wanat - odczytał projekt uchwały w którym uznaje się za bezzasadną skargę Pani
J.B. na działalność Wójta Gminy Świlcza .

Pani Natalia Skuba-Więcław Radna Rady Gminy - przedstawiła uzasadnienie Komisji
Rewizyjnej w przedmiotowej sprawie.

W związku z brakiem dyskusji przystąpiono do głosowania.

Za głosowało - 10

przeciw- O

Wstrzymało się - O

Rada Gminy jednogłośnie podjęła w/w uchwałę.

Ad.12). Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia Strategii Rozwoju Gminy Świlcza na łata
2015 -2020.

Pan Piotr Wanat PrzewodniczącyRady Gminy - powitał przybyłą na sesję Panią Lucynę

Krupę-Szado Menagera Biura Eurogrant sp. z o. o. , która to firma opracowała Strategię

Rozwoju Gminy Świlcza.

Pani Lucyna Krupa Szado - przedstawiła Strategię Rozwoju Gminy Świlcza na lata 2015
2023 - Program Rozwoju i wyjaśniła, że Strategia Rozwoju Gminy Świlcza na lata 2015 - 2023
- Program Rozwoju jest najważniejszym dokumentem zarówno strategicznym, jak i
planistycznym, w oparciu o który władze Gminy oraz cały samorząd będzie starał się
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realizować obowiązek prowadzenia polityki rozwoju lokalnego. Niniejszy dokument zawiera
w szczegó lności część operacyjną, tj . wizję, misję, cele strategiczne i operacyjne oraz otwarty
katalog kierunków i działań projektowanych z myślą o Gminie Świlcza . Wskazane kierunki
rozwoju, poparte działaniami promocyjnymi znajduj ą swoje odzwierciedlenie w
przeprowadzonej szerokiej analizie społeczno-gospodarczej Gminy oraz zasobów, jakimi
dysponuje samorząd . Głównym powodem aktualizacji poprzedniej Strategii Rozwoju Gminy
Świlcza obejmującej lata 2015 - 2020 - Program Rozwoju było zweryfikowanie wskaźników

rozwoju społeczno-gospodarczego oraz zagospodarowania przestrzennego Gminy, z
uwzględnieniem najnowszych danych i na tej podstawie przeformułowanie celów
strategicznych. Na przestrzeni ostatnich 3 lat na jej terenie zrealizowano szereg inwestycji,
często współfinansowanych ze środków zewnętrznych, które wpłynęły na poziomjakości życia

mieszkańców, poprawiły stan infrastruktury technicznej i społecznej . Aktualizacji poddane
zostaną te obszary, które są istotne z punktu widzenia zrównoważonego rozwoju Gminy
uwzględniaj ącego jednocześnie jej możliwości finansowe w latach 2014-2023 . Zaplanowane
zadania w ramach dokumentu strategicznego przyczynią się do przywrócenia ładu

przestrzennego, rozwoju gospodarczego, odbudowy więzi społecznych, a tym samym poprawy
jakości życ ia mieszkańców. Projekt dokumentu został poddany konsultacjom społecznym,

które odbyły się w dniach 25-05-2018 do 01-06-2018 tym samym zapewniono możliwość

udziału społeczeństwa w opracowaniu dokumentu. Następnie przedstawiła naniesione
poprawki zgłoszone przez radnych na wspólnym posiedzeniu wszystkich komisji
problemowych Rady Gminny, a mianowicie dopisanie: informacj i o żłobku, w punkcie 2.10
Sport w gminie informacji o tworzeniu warunków sprzyjających rozwojowi sportu, informację
o istniejącym polu golfowym, o stawach w Trzcianie i zbiorniku retencyjnym w Bratkowicach.
W tabeli nr 10 na str. 80 zostały zebrane wszystkie zadania inwestycyjne.

Pan Bogdan Wójcik Radny Rady Gminy - zadał pytanie o zasadność budowy kolektora z
mozliwością odprowadzania ścieków do Rzeszowa.

Pan Sławomir Styka - wyjaśnił, oczyszczalnia na Kamyszynie ma swoje możliwości

przerobowe i w sytuacji zwiększenia ścieków może sobie nie poradzić . Mieszkańcy skarżą się

na osad, który jest wywożony na plantację . Od roku 2015 jako jeden z celów jest transfer
ścieków do Rzeszowa. Następnie odczytał list z Brukseli odnośnie odmowy rozbudowy
oczyszczalni ścieków w Świlczy - Kamyszyn.

Pan Bogdan Wójcik - wyraził swoją wątpliwość i przypomniał, że była już próba
odprowadzania ścieków do Rzeszowa i skończyło się to niepowodzeniem finansowym.
Zaznaczył również, że większość ścieków będzie oczyszczana przez Rzeszów, który będzie

decydował o wysokości opłat.

Pan Tadeusz Pachorek - potwierdził , że takie niebezpieczeństwa są zawsze, ale możliwości

oczyszczalni w Świlczy mają swoją wytrzymałość

Przewodniczący rady Gminy Pan Piotr Wanat poddał pod głosowanie projekt przedstawionej
uchwały

Za głosowało - 10

Przeciw -O

Wstrzymałosię - O

Rada Gminy jednogłośnie podjęła w/w uchwałę.
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Ad.13). Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia lokalnego Programu Rewitalizacji Gminy
Świlcza.

Pan Piotr Wanat- odczytałprojekt uchwały

Pani Lucyna Krupa-Szado - przedstawiła Lokalny Program Rewitalizacji Gminy Świlcza na
lata 2018-2023, który jest dokumentem kluczowym z punktu widzenia dalszego rozwoju
gminy. Jednocześnie nowoczesnym narzędziem integrującym oraz naprawczym
zdegradowanych przestrzeni gminy, które obejmują pięć głównych dziedzin: społeczną,

gospodarczą, przestrzenno-funkcjonalną, środowiskową i techniczną. Niniejszy Program
wspiera realizację celów i działań sprecyzowanych w innych dokumentach planistycznych i
strategicznych Gminy, wplywając najej ożywienie gospodarcze, ekonomiczne oraz rozwój w
sferze społecznej, kulturalnej i turystycznej. Lokalny Program Rewitalizacji Gminy Świlcza

na lata 2018-2023 (LPR) jest programem wieloletnich działań zmierzających do
wyprowadzenia obszarów zdegradowanych ze stanu kryzysu oraz stworzenia warunków do ich
dalszego rozwoju poprzez optymalne wykorzystanie endogenicznych uwarunkowań i
wzmacnianie lokalnych potencjałów. Objęcie danego obszaru programem lub planem
rewitalizacji stanowi podstawę wspierania go poprzez instrumenty i narzędzia dedykowane
rewitalizacji (programy unijne oraz krajowe) lub korzystania z preferencji w innych
instrumentach, programach i działaniach sektorowych. Głównym założeniem Lokalny Program
Rewitalizacji Gminy Świlcza na lata 2018-2023 jest prowadzenie działań skoncentrowanych
na prowadzeniu działań kompleksowych w celu inicjowania przemian przestrzennych,
technicznych, ekonomicznych i przede wszystkim społecznych, których celem jest
przywrócenie funkcjonalności poszczególnych terenów i stworzenie warunków dla rozwoju
kapitału ludzkiego i społecznego na obszarze problemowym/zdegradowanym - wymagającym

interwencji publicznej.

Po krótkiej dyskusji przystąpiono do głosowania

Za głosowało - 10

przeciw - O

Wstrzymało się - O

Rada Gminy jednogłośnie podjęła w/w uchwałę .

Ad.14.). Sprawy różne i wolne wnioski

Pan Piotr Wanat poinformował, że jest ogłoszony konkurs na sołtysa roku i bierze w nim
udział Pan Zbigniew Pasterz sołtys wsi MrowIa, który prosi o oddawanie na niego głosów.

Następnie zaprosił do Domu Strażaka w Świlczy na debatę o szkolnictwie gminnym z udziałem

przedstawicieli mieszkańców, nauczycieli i uczniów w temacie "Edukacja XXI wieku"

Pan Kazimierz Lagowski - zwrócił się z prośbą o:

• przegląd rzeki Trzcianki ,
• sprawdzenie kluczy do hydrantu przy Szkole Podstawowej w Trzcianie i sprawdzenie

jego sprawności.

• oznakowanie dróg w gminie - jak dojechać w nocy do Rzeszowa czy do Dębicy.
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Pan Sławomir Styka - zwrócił się z prośba do sołtys ów, aby takie sprawy zgłaszać do Wójta
i załatwiać przed sesją.

Pan Zbigniew Pasterz - zaapelował o koszenie traw przy drogach.

Pan Tadeusz Pachorek - poinformował, że koszenia obędąjuż po raz kolejny. Harmonogram
koszenia jest na tablicy.

Pan Bogdan Wójcik - zwrócił się z prośbą o remont drogi przy przedszkolu w Bratkowicach.

Pan Sławomir Styka - stwierdził, że jest to droga prywatna i Gmina nie ma obowiązku jej
naprawiać.

W związku z brakiem dalszej dyskusji Przewodniczący Pan Piotr Wanat zamknął obrady LX
sesji Rady Gminy, które trwały od godz. 16.00 do 18.05.

Na tym protokół zakończono i podpisano.

Protokołowała Bożena Pięta
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